
Sandnessjøen 14.10.2021 

 

Fra:  Sandnessjøen Idrettslag v/styret 

Til:  Alstahaug Kommune 

 

Innspill til behandling av Alstahaug Kommunes gebyrregulativ  

Idrettslagets styre har gjennomgått gjeldende gebyrregulativ og leverer her et innspill til den 

påfølgende behandlingen av dette. 

▪ Priser for gjennomføring av idrettsarrangement i kommunale anlegg 

Idrettslaget mener at prisene for å leie de kommunale anleggene for gjennomføring av 

våre idrettsarrangement er for høye. 

 

▪ Idrettslagets inntekter og overskudd fra idrettsarrangement 

I stor grad er overskuddet fra disse arrangementene i all hovedsak å anse som midler 

som SIL benytter til å holde treningsavgifter nede på et minimalt nivå. 

 

▪ Idrettslagets prisnivå for å delta på idrettsaktivitet 

SIL har et forholdsvis lavt kostnadsbilde for deltakelse på idrettsaktiviteten vi tilbyr. 

Dette kan sammenliknes med nærliggende klubber. Som et eksempel koster det for en 

10-15 åring i fotball i prisintervallet 1000-1500 kr i treningsavgift. I naboklubben Bossmo 

og Ytteren koster det 2-300% mer. Tilsvarende forskjeller er det i 6-9 års klassen innenfor 

fotball. 

SIL har et sterkt ønske om å beholde vårt prisnivå, i den hensikt å få med oss flest mulig 

og redusere ekskludering i idretten – dette anser vi som særdeles viktig. Samtidig anser 

vi at idrettslaget og kommunen har et spesielt ansvar for å legge til rette for spesielt 

dette. 

 

 

Det samfunnsøkonomiske ansvaret og bidraget: 

Både Alstahaug Kommune og idrettslagene samt flere aktører har slik vi ser på det et 

særdeles viktig ansvar for hvilket samfunnsøkonomiske bidrag som gis gjennom sine tilbud til 

befolkningen i kommunen. SIL opplever i sin aktivitet hvor betydningsfullt det tilbudet vi har 

for hverdagen og fremtiden til spesielt alle barn og ungdom i kommunen. Noen konkrete 

aspekt som kan nevnes i denne forbindelse er: 

▪ Utvikle barn og ungdom som mennesker og utøvere 

▪ Skape sosial tilhørighet for barn og ungdom, holde de unna belastede miljøer med 

kriminalitet og rus etc. Spesielt viktig har det vært i disse corona-tider 

▪ Skape bolyst blant barn, unge og voksne 

 



Øvrige punkter som grunnlag i innspillet fra oss: 

▪ Vi mener det også er relevant for saken at det ikke er slik at kommunen har gjeld på 

idrettsanleggene vi per nå benytter.  

▪ Dersom det hadde vært brukt mye midler på utviklingen av nye idrettsanlegg og 

rehabilitering av eksisterende, hadde dette vært mye mer forståelig med høyere priser. 

Som et eksempel på dette synes vi det er riktig av det perioden 1995-2015 ble betalt mer 

på grunn av finansiering av Helgelandshallen, forutsatt at kommunen hadde gjort store 

investeringer.  

 

Presisering: 

Idrettslaget har forståelse for at kommunen skal ha betalt for de faktiske kostnadene som 

kan knyttes til den aktuelle aktiviteten, og naturligvis også en andel som skaper et overskudd 

til kommunens økonomi. Samtidig har vi utfordring med å se slik det er prissatt i dag, at 

nivået er i henhold til det vi synes er fornuftig å «akseptere». 

Idrettslaget har også forståelse for at Alstahaug Kommune har en totaløkonomi som må 

hensyntas. 

 

Med grunnlag i det som er skrevet over, har vi følgende forslag til endringer og tillegg til 

gebyrregulativet: 

▪ Vi anbefaler at prisnivået generelt sett for idrettsarrangement bør vurderes 

▪ Vi anbefaler å definere konkret idrettsarrangement i regulativet 

▪ Vi anbefaler å definere mer tydelig og konkret de forskjellig type arrangement som 

foregår i anleggene 

 

 

Med hilsen 

Sandnessjøen Idrettslag v/leder  

 

_______________________________ 

Henrik Andersen 


